

《单词百科:intellectual-property是什么意思?intellectual-property怎么发音?intellectual-property的解释和用法》

英语单词intellectual-property是什么意思?intellectual-property怎么读?intellectual-property怎么发音?简答网为您整理了intellectual-property的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



intellectual-property怎么读

intellectual-property的读音:[nt 'lekt u lpr' p t]

intellectual-property的意思

1、知识产权

intellectual-property的相关词组

1、atomic property 原子性质;

- 2、community property 夫妻共有财产;
- 3、inversive property 反演性质;
- 4、hidden property [法] 埋藏物;
- 5、intellectual property right 知识产权;
- 6、intellectual property 知识产权;知识财产;
- 7、lost property office [法] 失物招领处;
- 8、lost property 招领的失物;
- 9、Oil property 原油性质;
- 10、property title [法] 财产契据;
- 11、property tax 财产税, 不动产税;
- 12、property rights 财产权;
- 13、property manager 道具员;
- 14、property man 道具管理人, (煤矿的) 装备管理员;
- 15、property list 性质表;
- 16、Property insurance 财产保险;
- 17、property developer 地产发展商;
- 18、property crime 财产罪
- 19、proper property 固有性能, 适当性能;
- 20、private property 私有财产, 私有制;私产;

intellectual-property的双语例句

- 1、Meanwhile, AVS possesses the advantages of simple intellectual property warranty and cooperative standards support.

同时, AVS标准具有专利许可方式简洁、相关标准配套的优势.

2、The Intellectual Property Attach é , Economic Section, US Embassy.

美国大使馆经济处知识产权专员.

3、The Chinese enterprise of this intellectual property for general ignored knocks alarm bell noisy.

这为普遍不重视的知识产权的中国企业敲响了警钟.

4、Indirect infringement of intellectual property has three forms: aiding infringement, secondary infringement and infringement by subrogation.

知识产权中的间接侵权有三种形式,即: 帮助侵权、二次侵权和代位侵权.

5、Do not violate third-party intellectual property rights, including copyrights and trademarks.

请勿侵害包括版权,商标在内的第三方知识产权.

6、However, practically there still is the comportment of abusing intellectual property right.

然而, 实践中却存在滥用知识产权行为.

7、Compilation protects your intellectual property and improves performance.

编译可以保护知识产权和提高性能.

8、Intellectual property law is integral part of civil law.

知识产权法是民法的组成部分.

9、Establish the special censor mechanism of the intellectual property rights in the significant economic activity.

建立重大经济活动的知识产权特别审查机制.

10、PVC owning independent intellectual property right dispense with lacquer suit door.

拥有自主知识产权的PVC免漆套装门.

11、 There was a significant decline in the size of the business as the company transitioned to an intellectual property company.

随着公司向知识产权公司转型，其业务规模显著下降。

12、 Article 3 The State prohibits the importation and exportation of goods which infringe intellectual property rights.

第三条国家禁止侵犯知识产权的货物进出口。

13、 Goodwill is a special intellectual property right in terms of nature, exclusiveness and space-time quality.

商誉是极为特殊的知识产权,在性质、 专有性、 时空 性等方面具有较为独特的品格。

14、 Copyleft rules offer a wonderful paradigm to exceed propertization of intellectual property.

Copyleft规则即为超越知识产权财产化提供了一个极好的范例。

15、 The issue of intellectual property right an evitable problem during digital library construction.

数字图书馆建设过程中,知识产权是无法回避的问题。

16、 Actually China has a long history of protecting intellectual property rights and also of lustrous inventions.

事实上,中国拥有保护知识产权和杰出发明的悠久历史。

17、 Intellectual property problem is a frontline problem in international community.

知识产权问题是目前国际社会的前沿问题。

18、 China's Legal Framework for Customs Protection of Intellectual Property Rights.

中国的知识产权海关保护制度。

以上是简答网为您整理的intellectual-property怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于intellectual-property的用法、intellectual-

property的释义、intellectua

l-property的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/intellectual-property>

